
 
 
 

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk 2020/2decom/09.12.2020 
betreft 2de commissie 09/12/2020 

 

Mevrouw Hilde De Sutter, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00 via Microsoft Teams. 

  

Openbare zitting 

  
1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 09 november 

2020² 

Geen opmerkingen 

 

2. Financiën – Algemene provinciebelasting (APB) 
Jaarlijkse overeenkomst van de Kruispuntbank van de Sociale 
Zekerheid 
Kennisneming 

Gedeputeerde Moens licht toe dat dit een jaarlijks terugkerend punt is. 

Geen vragen 

 

3. Financiën – Meerjarenplan 2020 – 2025 
Aanpassing subsidielijst 

Gedeputeerde Moens licht toe dat de verschuivingen eerder beperkt 
zijn en deels ten gevolge van de coronamaatregelen gebeurden. 

Mevrouw Bruggeman merkt op dat er een verschuiving is van 40.000 
euro naar de 3 partnerregio’s en vraagt welke acties bij de gemeenten 
hierdoor zijn weggevallen. 
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Bijkomend wordt er 48.000 euro geschrapt bij Intergemeentelijk 
samenwerkingsverband Veneco - werkingsbijdrage streekbeleid 
Regionetwerk Gent. Mevrouw Bruggeman vraagt of dit nog past 
binnen de afspraken die in het verleden werden gemaakt n.a.v. de 
uittreding. 

Gedeputeerde Moens antwoordt dat Vlaanderen de streekwerking 
heeft stopgezet. De middelen kunnen verschoven worden. 

Gedeputeerde Grillaert antwoordt dat de middelen die verschoven 
worden naar de partnerregio’s niet-gebruikte middelen wegens 
coronamaatregelen zijn (aangaande ‘Trajectbegeleiding aanbieden 
aan gemeenten’ en ‘Participatie en cocreatie faciliteren’). De provincie 
wil voldoen aan de 0,7% norm en bij voorkeur steun betuigen aan de 
3 partnerregio’s. In het MJP is een post noodhulp voorzien, maar geen 
budget. Bij situaties van noodhulp worden de mogelijkheden binnen 
de 0,7% onderzocht. 

De heer Bauwens vraagt uitleg bij de verhoging van de subsidie bij 
‘Inzetten op innovatie in de land- en tuinbouw in het licht van de 
klimaatverandering en duurzaamheid’. 

Gedeputeerde Grillaert geeft aan dat dit past binnen het thema van dit 
jaar, nl. ‘Lokaal kopen en genieten’, dat ook in 2021 zal aangehouden 
worden. Het is geen budgetverhoging, maar verschuiving. 

De heer De Neve bevestigt dat dit om een verschuiving van niet 
bestede middelen gaat. 

 

4. Logistiek 
Uitbesteden textielreiniging werkkledij en plat linnen voor provinciale 
diensten, provinciaal onderwijs en PEVA EROV 
Goedkeuring van bestek en raming cf. de Raamovereenkomst, 
opdracht te gunnen bij wijze van openbare procedure 

Geen vragen 

5. Erediensten 
Islamitische Geloofsgemeenschap Ensarija te Gent 
Akteneming van het budget 2021 en van het verslag “Betrokkenheid 
bij de lokale gemeenschap” en de conclusies van de Deputatie 
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De heer Bauwens merkt op dat verschillende data gebruikt worden op 
het document en dat de budgetcijfers 2020 in dit rapport nog niet 
goedgekeurd werden. 

Gedeputeerde Moens vermoedt dat aangaande de data een 
menselijke vergissing gebeurd is en geeft verder aan dat een 
schriftelijk antwoord zal overgemaakt worden. 

 

6. Erediensten  
Kathedrale Kerkfabriek Sint-Baafs te Gent 
Goedkeuring van het Meerjarenplan 2020 – 2025 

Geen vragen 

 

7. Erediensten 
Kathedrale Kerkfabriek Sint-Baafs te Gent 
Akteneming van het Budget 2020 en 2021 

Mevrouw Dooms vraagt naar het verslag van de lokale betrokkenheid 
bij de Kerkfabriek. 

Gedeputeerde Moens antwoordt dat de Kerkfabriek dit niet hoeft te 
doen. Het gaat vooral voor nieuwe erkende gemeenschappen. 

 

8. Vereniging van Vlaamse Provincies (VVP) – vertegenwoordiging i.v.v. 
Anna Maria Charlier m.i.v. 01 januari 2021: 

• Aanduiding van 1 effectieve en van 1 plaatsvervangende 
stemgerechtigde afgevaardigde in de Algemene Vergadering 

• Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de Raad van Bestuur 

Geen vragen 

 

9. Personeel – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. vergoedingen voor jury’s en 
commissies – indexatie van de bedragen en opheffing van het 
reglement van 13 september 2000 met latere wijzigingen, 
inwerkingtreding op 01 januari 2021 
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Mevrouw Dooms vraagt waarom de verhoging nodig is en vindt het 
bedroevend dat juryleden niet komen opdagen omdat ze onvoldoende 
zouden betaald worden. 

Gedeputeerde Gillis geeft aan dat het reglement al heel lang meegaat 
en benadrukt dat er een logische stijging van de vergoedingen wordt 
doorgevoerd (indexering). 

Mevrouw De Troyer stelt zich de vraag hoe het voor de externe 
juryleden aantrekkelijker kan gemaakt worden zodat er steeds 
voldoende juryleden kunnen gevonden worden en vraagt om hierover 
na te denken. 

Gedeputeerde Gillis herhaalt dat er wel degelijk externe juryleden 
gevonden worden, maar dat dit soms moeilijk is. De voorgestelde 
verhoging kan de deelname aantrekkelijker maken. 

Mevrouw Dooms denkt niet dat een verhoging zal resulteren in meer 
interesse om deel te nemen als extern jurylid en meent dat een 
examen ook moet kunnen plaatsvinden zonder extern jurylid indien er 
geen gevonden wordt. 

De heer Blommaert volgt grotendeels de argumentering van mevrouw 
Dooms en vraagt naar de verplaatsingsvergoeding. 

In de chat wordt vermeld dat de verplaatsingsvergoeding nog apart 
uitbetaald wordt. 

 

10. Erfgoed – reglementering 
Vaststelling van het Reglement m.b.t. de provinciale erfgoedsites 
houdende toegang en gebruik infrastructuur en opheffing van het 
besluit van de Deputatie van 10 december 1998 (Ename) en van alle 
besluiten m.b.t. tarieven voor toegang en verhuur, inwerkingtreding op 
01 januari 2021 met overgangsbepalingen 

Gedeputeerde Charlier licht dit punt kort toe. 

Geen vragen 
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11. Toelichting 
Patrimonium - Leopoldskazerne – provincieraadzaal – vernieuwd 
ontwerp 

Gedeputeerde Grillaert geeft aan dat er een nieuw voorstel van de 
raadzaal gemaakt werd n.a.v. eerder gemaakte opmerkingen over het 
vorige voorstel. 

De heer Goethals licht het voorstel van de nieuwe inrichting toe aan 
de hand van een PPT. 

Mevrouw Dooms geeft aan zeer aangenaam verrast te zijn. 

Mevrouw Bruggeman vraagt of er vooraan plaats voorzien wordt voor 
het bureau, waar een scherm komt, vast en los meubilair en of er 
bijkomende ruimte voor publiek kan voorzien worden gezien de 
hoogte en grootte van de ruimte. 

De heer Goethals antwoordt dat de zone vooraan, waar oa de 
deputatie zit, nog kan aangepast en geoptimaliseerd worden. Deze 
zone vooraan heeft geen vast meubilair, kan vrij gemaakt worden. De 
positie van het scherm zal vermoedelijk vergelijkbaar zijn met de 
huidige raadzaal, maar dit wordt nog nagevraagd. Aan de hand van 
een doorsnede wordt duidelijk gemaakt dat de realisatie van een 2de 
niveau niet evident is. Nu zijn er 80 plaatsen voorzien, zoals 
gevraagd. 

De heer Vermaercke vraagt of de zone voor het publiek 
rolstoeltoegankelijk is. 

De heer Goethals antwoordt dat de zone vooraan ook voor publiek 
kan zijn en integraal toegankelijk zal zijn. 

De heer Roman vraagt of men rekening houdt met de mogelijke 
hinder van ramen. 

De heer Goethals antwoordt dat de huidige ramen blijven behouden, 
er wordt nog nagevraagd of verduistering voorzien wordt. 

Mevrouw Bruggeman vraagt naar een stavaza van de werken. 

Gedeputeerde Grillaert geeft aan dat er al veel werk is verzet, op dit 
ogenblik bouwt men de 1ste verdieping. 

De heer Goethals toont een aantal recente foto’s. 
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Deze zullen voor iedereen consulteerbaar zijn. 

 

12. Varia 
Geen varia 
 

De zitting wordt beëindigd om 18.50 

Gent, 9 december 2020

Anne-Marie Moons    Hilde De Sutter 

Ambtenaar-verslaggever   Voorzitter 


